
PROTOKÓŁ  LIV  SESJI RADY DZIELNICY IV  PRĄDNIK BIAŁY 

Z DNIA 23.06.2022 r. 

Posiedzenie sesji zdalne  

 

Obecni: wg listy obecności 

Czas trwania posiedzenia: od godz. 17.30 do godz. 18.47 

Miejsce: Siedziba Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały, ul. Białoprądnicka 3 

Prowadzący posiedzenie: Dominik Franczak 

Protokolant: Anna Nowak 

Ad.1 

Otwarcie i powitanie 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy IV Prądnik Biały – Pan Dominik Franczak przywitał  
członków rady dzielnicy oraz gości, a następnie odczytał formułę odnośnie nagrywania sesji. 
Poinformował, że sprawdzenie obecności oraz wszystkie głosowania przeprowadzone zostaną 
imiennie ze względu na zdalny tryb sesji.  

Pan Dominik Franczak sprawdził obecność radnych na posiedzeniu sesji i stwierdził quorum oraz 
otworzył posiedzenie LIV sesji Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały  w dniu 23 czerwca 2022 r.  
(w załączeniu lista obecności).  

Przewodniczący poinformował radnych, że przyjęcie protokołu z sesji przeprowadzonej  
w trybie zdalnym zostanie przyjęty na pierwszej sesji przeprowadzanej bez użycia środków 
porozumiewania się na odległość zgodnie z § 35c. ust.7 pkt 2) Statutu. 

Ad.2 

Przedstawienie projektu porządku obrad 

Pan D. Franczak poinformował, że porządek obrad wraz z projektami uchwał oraz z zawiadomieniem 
o posiedzeniu sesji zostały doręczone radnym. Poinformował również, że do biura Rady wpłynęły 
wnioski w trybie nagłym wraz z projektami uchwał: 

• w sprawie zagospodarowania terenu gminnego przy ul. Pielęgniarek w Krakowie 

Następnie Radni przystąpili do głosowania imiennego: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – nieobecna,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  



G. Wedler – za,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 
Wniosek został przyjęty 18 za jednogłośnie.  

 

• w sprawie nazwania ronda w miejscu skrzyżowania ulic: Jasnogórskiej i Stawowej pod 
estakadą w ciągu ul. Jasnogórskiej (część działki nr 1093 obręb 34 Krowodrza), położonego 
w Dzielnicy IV Prądnik Biały imieniem Hetmana Piotra Konaszewicza - Sahajdacznego 

Głosowanie imienne dla druku nr 4: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – nieobecny,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – za,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 
Wniosek został przyjęty 18 za jednogłośnie.   

• w sprawie wydania opinii dotyczącej koncepcji zmiany organizacji ruchu na ul. Pod Fortem na 
działkach zarządzanych wyłącznie przez ZDMK w Krakowie 

 Głosowanie imienne: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – nieobecna,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – obecny – za,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – za,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 
Wniosek został przyjęty 19 za jednogłośnie.   

 
• w sprawie wydania opinii do projektu budowy drogi wewnętrznej na dz. nr 222/7 (obręb 32 

Krowodrza) 



Głosowanie imienne radnych do druku nr 10: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – nieobecna,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za, 
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – za,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – za,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 
Wniosek został przyjęty 19 za jednogłośnie    

 

Pan Przewodniczący zmienił kolejność punktów w porządku obrad, nowy porządek obrad 
przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie i powitanie. 
2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3. Oświadczenia i komunikaty. 
4. Projekty uchwał: 
a) projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 
Dzielnicy IV Prądnik Biały na rok 2022 – druk nr 1 (projekt uchwały Zarządu)  
b) projekt uchwały w sprawie wydania opinii dla zbycia działki przy ul. Sosnowieckiej - druk nr 2 
(projekt uchwały Zarządu) 
oraz projekty uchwał w trybie nagłym  
c) projekt uchwały w sprawie zagospodarowania terenu gminnego przy ul. Pielęgniarek w Krakowie  
– druk nr 3 (projekt uchwały Zarządu)  
d) projekt uchwały w sprawie nazwania ronda w miejscu skrzyżowania ulic: Jasnogórskiej i Stawowej 
pod estakadą w ciągu ul. Jasnogórskiej (część działki nr 1093 obręb 34 Krowodrza), położonego  
w Dzielnicy IV Prądnik Biały imieniem Hetmana Piotra Konaszewicza - Sahajdacznego– druk nr 4 
(projekt uchwały komisji Bezpieczeństwa i kultury) 
e) projekt uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej koncepcji zmiany organizacji ruchu na ul. Pod 
Fortem na działkach zarządzanych wyłącznie przez ZDMK w Krakowie  – druk nr 5 (projekt uchwały 
komisji Infrastruktury, terenów Zielonych i Ochrony Środowiska) 
f) projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu budowy drogi wewnętrznej na dz. nr 222/7 
(obręb 32 Krowodrza) – druk nr 6  (projekt uchwały komisji Infrastruktury, terenów Zielonych  
i Ochrony Środowiska) 
5. Zamknięcie obrad. 
 
Następnie porządek obrad sesji został poddany pod głosowanie: 

Głosowanie imienne radnych: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  



J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – za,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – za,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 
Porządek obrad został przyjęty 20 za jednogłośnie.   
 

Ad.3 

Oświadczenia i komunikaty  

Mieszkanki ul. Na Zielonki przedstawiły problem infrastrukturalny jaki jest na przedmiotowej ulicy. 
Mieszkanki zwróciły uwagę na brak chodnika po obu stornach drogi, pobocza są wąskie, brak pasów 
oraz niszcząca działalność zwierząt leśnym (dzików). Ponadto remont ul. Łokietka jak i budowa 
obwodnicy utrudnia funkcjonowanie życia mieszkańcom, jest wzmożony ruch samochodów 
ciężarowych. Po wysłuchaniu Pań Pan D. Franczak poinformował, że zostały wysłane pisma do Policji 
aby zwiększyła patrole i kontrolę ruchu na wskazanej drodze. Również zostały wysłane pismo do 
GDDKiA oraz ZDMK aby zostały odpowiednie podjęte działania w przedmiocie sprawy. Pani  
T. Maliszewska poinformowała radnych oraz mieszkańców, że zwierzętami leśnymi zajmuje się Koło 
Łowieckie.  Pan D. Partyka zwrócił uwagę, że za drogi gminne, powiatowe, wojewódzkie i krajowe na 
terenie miast i powiatów z wyłączeniem dróg ekspresowych i autostrad odpowiada Prezydent Miasta. 
Również poinformował, że na każdy organ władzy wykonawczej działający w imieniu Prezydenta 
można złożyć skargę do Komisji Skarg i Wniosków i jeśli mieszkańcy mają zastrzeżenia i są 
nieusatysfakcjonowani działalnością mają to niej prawo. Pani T. Maliszewska potwierdzała informację 
Pana D. Partyki, przekazała również, że można jeśli chodzi o zwierzęta zgłaszać skargę do Straży 
Miejskiej, Policji oraz jak jest zwierzę chore czy ranne należy zgłosić meldunek do Służby 
weterynaryjnej. Przekazała także informację, że w mieście jest opracowany program i zatwierdzony 
dwa lata temu do budowy chodników pozycji w tym programie jest bardzo dużo bo 360. Pani  
K. Karabuła poruszyła również problem dzików w Toniach oraz problem ul. Na Zielonki aby 
wymalować poboczne pasy wygraniczające pobocza.  
Następnie Pan D. Franczak poinformował o posiedzeniu sesji w lipcu, która się odbędzie dnia 7 o godz. 
17.30, natomiast 4 lipca br. po komisjach o godz. 18 zaprosił Przewodniczący oraz w imieniu Pani 
Dyrektor Dworku Białoprądnickiego na spotkanie z radnymi w celu omówienia spraw bieżących  
i dalszej współpracy z Dworkiem.  
W dalszych oświadczeniach Pan D. Franczak poprosił radnych aby zastanowili się w sprawie dyżurów 
i aby wróciły od września.    

Ad 4 

Projekty uchwał 

a) projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 
IV Prądnik Biały na rok 2022 – druk nr 1. Projekt uchwały zreferował Pan D. Franczak. Następnie radni 
przeszli do głosowania:   

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały - druk nr 1:  
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  



K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – nie głosował,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nie głosował,  
J. Sadowy – nie głosowała,  
G. Wedler – za,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 

Uchwałę  przegłosowano: 17-Za;  P-0; W-0; 3 os. nie brała udziału w głosowaniu 

b) projekt uchwały w sprawie wydania opinii dla zbycia działki przy ul. Sosnowieckiej - druk nr 2. 
Projekt uchwały został zreferowany przez Pana Przewodniczącego D. Franczak.  

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 2:  
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za, 
D. Partyka – nie bierze udziału w głosowaniu,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nie głosował,  
J. Sadowy – nie głosowała,  
G. Wedler – nie głosował,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: 16– za; P-0; W-0; 4 os. nie brała udziału w głosowaniu 

c) projekt uchwały w sprawie zagospodarowania terenu gminnego przy ul. Pielęgniarek w Krakowie  
– druk nr 3. Pan D. Franczak zreferował projekt uchwały.  Głos w dyskusji wzięli: T. Maliszewska,  
D. Partyka, D. Franczak. 
 
Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 3: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  



D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nie głosował,  
J. Sadowy – nie głosowała,  
G. Wedler – nie głosował,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: Za -17; P-0; W-0; 3 os. nie głosowały 

d) projekt uchwały w sprawie nazwania ronda w miejscu skrzyżowania ulic: Jasnogórskiej i Stawowej 
pod estakadą w ciągu ul. Jasnogórskiej (część działki nr 1093 obręb 34 Krowodrza), położonego  
w Dzielnicy IV Prądnik Biały imieniem Hetmana Piotra Konaszewicza - Sahajdacznego– druk nr 4.  
Pan D. Franczak, przedstawił opinię komisji Bezpieczeństwa i Kultury do procedowanego projektu 
uchwały. 

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 4: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za, 
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nie głosował,  
J. Sadowy – nie głosowała,  
G. Wedler – nie głosował,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 

Uchwałę  przegłosowano: 17– za; P-0; W-0; 3 os. nie głosowały 

e) projekt uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej koncepcji zmiany organizacji ruchu na ul. Pod 
Fortem na działkach zarządzanych wyłącznie przez ZDMK w Krakowie  – druk nr 5. Pan D. Franczak, 
przedstawił opinię komisji Infrastruktury, Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska oraz zreferował  
procedowany projektu uchwały.   
 

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 5: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski– za, 
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – nie głosowała,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  



M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nie głosował,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nie głosował,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: 17– za; P-0; W-0; 3 os. nie głosowały 

f) projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu budowy drogi wewnętrznej na dz. nr 222/7 
(obręb 32 Krowodrza) – druk nr 6. Pan Przewodniczący poinformował radnych o wydaniu opinii 
komisji Infrastruktury, Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska oraz zreferował  pokrótce 
procedowany projektu uchwały. Następnie radni przeszli do głosowania.  

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 6: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – za,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 

Uchwałę  przegłosowano: 18– za- jednogłośnie; P-0; W-0;  

Ad.5  

Zamknięcie obrad 

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący D. Franczak zamknął LIV sesję Rady 
Dzielnicy IV  w dniu 23 czerwca 2022 r., o godz. 18.47. 

              

  Protokolant:                                       Prowadzący posiedzenie:  

             Anna Nowak                Dominik Franczak 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
                                 Dzielnicy IV Prądnik Biały  


